
 
  

Bestyrelsesmøde Dagsorden 
Dagsorden udsendt d. 20.08.23 

Mødedato d. 21.08.23 kl 18:30 
Mødested Lone 

Deltagere 
 
 
 
 
 
 
 
Afbud 

Ronni, formand 
Ulla Martens 
Dennis C. Lorenzen 
Bettina Schmidt 
Lone Häbel 
Louise Hansen 
Klaus Okkels (1. suppleant) 
Belinda Kramer 
 
 
Juniorudvalg 
Stævneudvalg 
Finn Märcher (2. Suppeleant) 

Dagsorden 
1.  • Stævneudvalget, formand inviteres til første 

punkt, der er evaluering af stævnet  
Der har været rigtig god tilbagemelding fra TD ved 

vores C stævne, Henrik anbefalede at vi kunne kigge 
ind på at afholde B stævner i fremtiden.  

Der tales om at bestyrelsen og stævneudvalget holder 

løbende orienteringsmøder frem mod stævne 
20.12.23. 

• Brug af mødding/transportør under stævnet 
Der har været nogle udfald ang. brug af mødding 
under stævne. 

Bestyrelsen beslutter at mødding/transportør gerne må 

bruges under stævner.  

• Forplejning til hjælpere  
Støtteklubben overtager uddeling af kort til hjælpere, 

samt kigger ind på at lave mad kun til hjælperne, hvor 
der så evt holdes fælles spisepauser i løbet af 

stævnet. 
Der kigges ind på frivillighedsuddannelse, bestyrelsen 

kunne godt tænke sig at finde en person som kan tage 
denne. Der er et kursus i Haderslev med start 

18.januar 2024. 
 



 

2.  • Orientering fra kasserer med redegørelse for 
bank, restancer og opdatering på TRK`s dags 
dato økonomi  
Økonomi gennemgået. 

• Prokura til bank og digital fuldmagt  
Det er igangsat. 

• Afslutning på økonomi i rytterlejr  
Mini ridelejr har givet et pænt overskud, vi takker 

junior udvalget for deres bidrag, således det er muligt 
at afholde. 

Bestyrelsen vedtager at vi køber kæpheste samt 
kæphestespring. Lone undersøger hvor vi kan købe 

det henne. 
 
 

3.  • Klubudvikling -TRK`s vision - Ny fremtid, alt 
er muligt, hvad ønsker vi at være kendt for  

• Klubkonsulent ved DRF er kontaktet og 
udviklingsarbejdet sat i gang.  
Ulla har talt med klubudviklingskonsulent fra DRF, der 
er lavet et spørgeskema som skal sendes ud til 
medlemmerne. Bestyrelsen skal lave en plan for 

hvornår dette gøres og hvornår deadline for svar er. 
• Spørgeskema sendes ud til medlemmer. 

Vi sender spørgeskema ud i løbet af uge 34-35. 

• Analyse ved DRF´s konsulent  
Medlemmernes besvarelser bliver sendt direkte til 

konsulenten, hvorefter hun analysere det og vender 
tilbage til bestyrelsen. 

• Beslutte hvad TRK skal arbejde videre med - 
mål  

• Planlægge processen for at nå målet  
• Profil på kommende daglig leder og 

udarbejdelse af ansættelsesproces  
  

4.  • Struktur på bestyrelsens arbejde:  

• Forslag til ændret forretningsorden  
Forslag gennemgået. 
Vi ønsker at omskrive strukturen for hvordan 
bestyrelsesmøder skal afholdes i vores vedtægter. 
Dette skal tages op på generalforsamling. I stedet skal 

der stå at bestyrelsesmødet skal afholdes X antal gange 
om året, og struktur følger forretningsordenen. 

 



 

5.  • Undervisning og elevheste – halplan  
Belinda, Bettina og Ulla har gennemgået hold samt 
elever og begynder at sammenlægge hold, så vi 
optimerer brug af elevheste og timer.  
Vi ønsker at Kimmie skal udgå af elevskolen og finde 
et hjem at gå på pension. 

• Tilbagemelding på punktet fra 27.07  

• Fordeling af ryttere i forhold til niveau 
inddeling hold   

• Brug af elevheste til stævner   
Vi vedtager at det kun er parter som må starte til D-C 
stævner. Ved E-stævner bliver der lavet en seddel og 

så bliver ponyerne fordelt. 
• Ridemærker, undervisning 

 Vi drøfter om vi skal gå tilbage til den gamle 

undervisning af ryttermærker i rytterstuen. Ulla 
undersøger om dette er muligt.  

 

6.  • Aktivitetstiltag og aktivitetskalender - 
Opfølgning på punktet af 27.07 -   

• Louise og Lone arbejder videre med flere 
kurser/clinics  
Der bliver planlagt at ligge en føler ud til medlemmer, 
hvor vi forhører os om de har noget de godt kunne 

tænke sig. 
 

7.   

• Bygninger, udenomsarealer, baner  
- Halmladen skal efterses, der er knækket nogle 
bredder efter snetryk. Ronni og Klaus kigger på dette. 
- Der er undersøgt blomster til voldene, der er fundet 

blomsterpakker. Bestyrelsen vedtager at det gør vi.  
- Der er blevet købt ny kompressor til vores 

vandingsanlæg. 
- Der skal på sigt mere fiber i den lille hal og så får vi 
laser ud for at afrette begge haller. 

• Biogas  
Der er kommet container og vi begynder at levere til 
biogas. Der laves et opslag med at vi er overgået til 
dette og der ikke må komme sten og haveaffald i 
møddingen.  
Vi arbejder hen imod at containeren skal graves ned og 

at transportøren skal fjernes. Ronni henter tilbud på 

udgravning og støbning. 



 

• Udebokse  
Lone har været i kontakt ang udebokse, vi har planer 
om at placere dem ved kravlegården og fjerne noget 
af volden. Det kræver en alm byggetilladelse. Det skal 
tegnes op, med mål til udebokse og fliser. Der er 
indhentet tilbud på at få fjernet volden. 

• Markomlægning  
Den ene mark bliver lavet om (mark 4), der bliver 
opdelt folde hvor Frøslev Efterskolens heste skal gå. 

Der bliver lagt folde om løbende, 2 marker ad gangen. 
• Baneplaner 

Vi har set på en ny baneplaner. Bestyrelsen vedtager at 

der købes en ny baneplaner.  
• Traktor  

Der bliver set på en ny traktor, bestyrelsen vedtager 
at der bliver købt ny traktor og de 2 gamle bliver 

solgt.  
• Utæt tag på ”stor stald”  

Der er forsøgt indhentet tilbud. Vi afventer. 
 

8.  Eventuelt - Der bliver talt om at investere i arkivskab til 

kontoret i ridehallen, således mapper kan 
gemmes væk der.  

- Ønske om nye pc’er til daglig leder og 
stævneudvalg, samt skærm. Dennis indhenter 

tilbud.  
 

9.  Næste møde Den 18.09.23 kl 18 i Rytterstuen 
 

 


